

DIDIT HEDIPRASETYO

Couture Fall/Winter 2023-24

For his Fall/Winter 2023-24 Couture collection, Didit Hediprasetyo features abstract art prints in colorful hues on tuxedo suits to defy eveningwear clichés and blur the line between fashion and art. Every original print exudes emotional intensity in a compelling manner that speaks to the soul and further enhances the contemporary stage-style dynamic of the collection.

Poetic juxtapositions are at the core of Didit Hediprasetyo's DNA. This season, nonchalance meets sophistication, as vibrant fuchsia clashes with glossy black throughout the collection, creating a stark contrast. The designer's signature leather dress strikes a powerful comeback, accompanied by tailored tuxedos in Songket, silk velvet suit pants, and flat dress shoes that enhance the collection's celebration of comfort with an edge.

Radiating a free-spirited energy, the collection pulsates with vibrant patterns and daring designs, embodying a woman who performs for herself and finds joy and confidence in being her own audience. With a rebellious spirit that defies convention, Didit Hediprasetyo's creations thus become a powerful statement of fearless individuality, empowering women to live life on their own terms, unapologetically.

www.didithediprasetyo.com

Press contact :

STATION
S E R V I C E

51 rue des petites écuries

75010 PARIS

T/+33 1 42 21 36 36

didit@stationservice.fr

DIDIT HEDIPRASETYO

Couture Automne/Hiver 2023-24

Pour sa collection Couture Automne/Hiver 2023-24, Didit Hediprasetyo décline des imprimés d'art abstrait dans des teintes bigarrées sur des tailleurs afin de défier la monotonie des tenues de soirée et brouiller la frontière entre la mode et l'art. Chaque imprimé original dégage une intensité émotionnelle saisissante qui s'adresse à celle qui le porte, tout en renforçant la dimension scénique et artistique de la collection.

Les juxtapositions poétiques sont au cœur même de l'ADN de Didit Hediprasetyo. Cette saison, nonchalance et sophistication se rencontrent, la vivacité du fuchsia s'opposant ainsi à la brillance du noir tout au long de la collection, créant un contraste saisissant. La robe en cuir, véritable emblème du créateur, fait un retour en force, accompagnée de smokings sur mesure confectionnés en Songket, de pantalons de costume en velours de soie et de chaussures de ville plates qui mettent l'accent sur la notion de confort inhérente à la collection.

Animée d'une énergie désinvolte, cette collection Couture regorge de motifs vibrants et de designs audacieux, incarnant ainsi une femme qui se suffit à elle-même et qui trouve la joie et la confiance en soi dans le fait d'être sa propre spectatrice. Empreintes d'un esprit rebelle qui défie les conventions, les créations de Didit Hediprasetyo deviennent ainsi une puissante déclaration d'individualisme intrépide, qui incitent les femmes à vivre leur vie selon leurs propres règles, et ce sans compromis.

www.didithediprasetyo.com

Contact presse :

STATION
S E R V I C E

51 rue des petites écuries

75010 PARIS

T/+33 1 42 21 36 36

didit@stationservice.fr